

## TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**The Suggestions to Whittle down the Bull Whip Effect Based on Game Analysis**  
**(基于博弈分析的供应链牛鞭效应削减对策)**

F. YUAN.....105

**The Disequilibrium Model of Supply and Demand Status of Beijing Commercial Housing Market**  
**(北京市商品住房市场供求状态的非均衡分析)**

S. GAO, H. ZHANG.....116

**Research Review on Art Investment**

**(艺术品投资研究综述)**

Y. LI, X. J. ZHAO.....127

**Analysis and Prediction of China's Inflation Cycle Based on Dynamic Probit Model**  
**(基于动态 Probit 模型的通胀周期预测研究)**

X. H. WANG, X. L. MA, Y. YANG, F. LIANG.....136

**The Principal Component Analysis of the Influence of the Capital Structure on the Performance of the Company**

**(基于主成分分析的资本结构对公司业绩的影响分析)**

H. ZHANG, X. B. CHEN, F. YANG, X. SUN.....144

**Analysis of Technical Alliance Based on Logistic Symbiotic Model**

**(基于共生理论的技术创新联盟模式研究)**

H. Y. LIU, S. R. CAI.....151

**Evolutionary Path and Motivation of the Creation Ability of Corporate Patent Based on the Level**

**(基于层次性的企业专利创造能力演化路径及其动力研究)**

L. YUAN, K. QI.....156